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Protokół nr 21/2020 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Mszana 

w dniu 10 grudnia 2020 r. 
 

Obrady rozpoczęto 10 grudnia 2020 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. 
15.55 tego samego dnia.  
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji. Obrady były prawomocne. 
Obecni: 

1. Rafał Bura 
2. Roman Goik 
3. Magdalena Herman 
4. Celina Mizia 
5. Tomasz Mrowiec 
6. Elżbieta Skorupa 
7. Ewa Wawrzyczny 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie oraz 
zdalnie za pomocą systemu teleinformatycznego e-sesja.  

W posiedzeniu wziął udział także Wójt Gminy Pan Mirosław Szymanek, 
Sekretarz Joanna Szymańska i pracownicy Urzędu Gminy.  
W posiedzeniu zdalnie uczestniczyli dyrektorzy szkół:  

 Pani Dorota Pukowiec, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mszanie  
 Pani Urszula Wrońska, Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Połomi  
 Pani Grażyna Chachulska, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gogołowej.  

W posiedzeniu udział wzięli również przedstawiciele związków zawodowych 
oświaty:  

 Pani Maria Mitko, Prezes Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w 
Mszanie  

 Pan Arkadiusz Gajda, Przewodniczący MOZ NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” 
Pracowników Oświaty w Wodzisławiu Śl. 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Punkt 1.  
Posiedzenie otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji, Pan Rafał Bura.  
Po stwierdzeniu prawomocności obrad powitał radnych i gości i odczytał 
porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
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2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z dn. 27 
października 2020 roku.  

3. Informacja o stanie realizacji zadań placówek oświatowych za rok szkolny 
2019/2020.  

4. Projekt budżetu na 2021 rok - działania w zakresie polityki społecznej.  
5. Opracowanie planu pracy komisji na 2021 rok.  
6. Sprawy bieżące.  
7. Zakończenie posiedzenia. 

Punkt 2.  
Do protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z dnia 27 października 
2020 roku nie było uwag.  
Przewodniczący zarządził jego przegłosowanie. Głosowało 7 radnych, 7 głosów 
„za”. Protokół został przyjęty. 

Punkt 3.  
Informację o stanie realizacji zadań placówek oświatowych za rok szkolny 
2019/2020 radni otrzymali w materiałach.  
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Do informacji nie było pytań. 

Punkt 4. Projekt budżetu na 2021 rok Radni otrzymali w materiałach.  
Projekt z uwzględnieniem środków na działania w zakresie polityki społecznej 
omówiła Pani Skarbnik Małgorzata Gąsior.  
Przewodniczący Komisji odczytał pismo, które we wrześniu złożyły do wójta 
gminy i do wiadomości Rady Gminy związki zawodowe w sprawie podwyżek 
płac dla kadry administracyjnej i obsługi w placówkach oświatowych. Pismo 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pani Skarbnik poinformowała, że podwyżki te zostały zaplanowane już 
wcześniej, decyzją Wójta Gminy. W budżecie uwzględniono wzrost płac dla tej 
grupy od 1 stycznia 2021 roku o 8 procent.  

Głos w tym temacie zabierali: 
 Wójt Mirosław Szymanek – zwrócił uwagę, że nie podoba mu się forma, 

w jakiej związki wystąpiły z żądaniem podwyżki płac. Za tego typu 
postulatami, związanymi z kolejnymi wydatkami z budżetu gminy 
powinno iść wskazanie źródła finansowania. Rozmowy w tym temacie 
toczyły się w Urzędzie Gminy od lata. Gdy decyzja została już podjęta, do 
urzędu wpłynęły pisma związkowców.  

 Ad vocem Pani Maria Mitko, Prezes Oddziału ZNP w Mszanie 
odpowiedziała, że bardzo się cieszy z zaplanowanych i uwzględnionych w 
budżecie podwyżek. Zwróciła uwagę, że gdyby związki dostały informację 
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zwrotną, że taka decyzja została w urzędzie podjęta, nie wysyłałyby pism 
we wrześniu. Dodała, że rolą związków jest dbanie o interesy 
pracowników.  

 Arkadiusz Gajda, Przewodniczący NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” Pracowników 
Oświaty w Wodzisławiu Śl. potwierdził, że również nie był świadomy 
planowanych podwyżek płac. Podziękował Wójtowi za podjętą decyzję. 

 Pan Wójt wyjaśnił, że nie była to łatwa decyzja, zaznaczył, że 
skonstruowanie budżetu, który zaspokoiłby oczekiwania wszystkich to 
niezwykle trudne zadanie. Zapotrzebowanie, jakie spłynęło z wszystkich 
jednostek gminnych znacznie przekraczało możliwości finansowe Gminy. 
Po analizie została jednak podjęta decyzja, że istniejący faktycznie 
problem niskich wynagrodzeń pracowników jednostek gminnych 
sukcesywnie musi być rozwiązywany. 

Więcej głosów nie było. 

Punkt 5.  

Przewodniczący Komisji odczytał proponowany plan pracy Komisji Spraw 
Społecznych na 2021 rok.  
Nie było uwag i innych wniosków. 
Komisja jednogłośnie przegłosowała projekt. Plan pracy Komisji Spraw 
Społecznych na 2021 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Punkt 6.  

W sprawach bieżących Komisja opiniowała projekty uchwał na najbliższą sesję 
Rady Gminy: 

1. projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
prowadzonych przez Gminę Mszana na 2021 r. 

Projekt omówiła Pani Katarzyna Bylicka, Kierownik Referatu Administracji, 
Edukacji i Informacji Urzędu Gminy w Mszanie. Środki na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 0,8% planowanych 
rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli 
wyodrębnia się w budżetach gmin zgodnie z ustawą  Karta Nauczyciela. W 
budżecie Gminy Mszana na 2021 rok wyodrębniono takie środki w wysokości 
48.246,43 zł. Do 31 stycznia Rada Gminy opracowuje na każdy rok 
kalendarzowy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli. Podziału środków dokonano po zasięgnięciu opinii związków 
zawodowych zrzeszających nauczycieli. Opinie związków były pozytywne. W 
porozumieniu z dyrektorami przedszkoli i szkół ustalono maksymalną kwotę 
dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli pobieranej przez szkoły 
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wyższe, w wysokości 50% tej opłaty, jednak nie więcej niż 900,00 zł za semestr 
nauki. 
Dofinansowanie w 2021 roku może być przyznane na następujące formy i 
specjalności kształcenia: 
 studia podyplomowe z geografii, 
 studia podyplomowe z zakresu psychologii dziecięcej, 
 studia podyplomowe w zakresu edukacji, rewalidacji i wspomagania osób z 

autyzmem i zespołem Aspergera, 
 studia podyplomowe z fizyki. 
Do projektu nie było pytań. Przewodniczący Komisji poddał projekt do 
zaopiniowania. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt. 

2. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Gminą Mszana a Miastem Jastrzębie-Zdrój w sprawie 
powierzenia Miastu Jastrzębie-Zdrój realizacji zadania z zakresu pomocy 
społecznej polegającego na świadczeniu usług przez Środowiskowy Dom 
Samopomocy w Jastrzębiu-Zdroju na rzecz mieszkańców Gminy Mszana. 

Projekt omówiła również Pani Katarzyna Bylicka, Kierownik Referatu 
Administracji, Edukacji i Informacji. Miasto Jastrzębie-Zdrój w dniu 19 
października 2020 r. poinformowało Wójta Gminy Mszana o uruchomieniu w 
grudniu 2019 r. Środowiskowego Domu Samopomocy – placówki przeznaczonej 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi typu A i B oraz z niepełnosprawnością 
sprzężoną. Placówka ta aktualnie dysponuje wolnymi miejscami. Miasto 
wystąpiło do Gminy Mszana z propozycją nawiązania współpracy w zakresie 
uczestnictwa mieszkańców Gminy Mszana (spełniających określone warunki) w 
zajęciach oferowanych przez ŚDS. Środowiskowe Domy Samopomocy są 
jednostkami organizacyjnymi pomocy społecznej, działającymi na 
zasadach zadania zleconego samorządom, fundacjom, stowarzyszeniom. Do 
zadań tych placówek należy budowanie sieci oparcia społecznego, 
przygotowanie do życia w społeczeństwie i funkcjonowania w środowisku osób 
przewlekle psychicznie chorych oraz osób niepełnosprawnych intelektualnie. 
Zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt 5 ustawy o pomocy społecznej do zadań zleconych z 
zakresu administracji rządowej realizowanych przez gminę należy prowadzenie 
i rozwój infrastruktury środowiskowych domów samopomocy dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi. Osoba może być skierowana do domu 
prowadzonego przez inną gminę lub inny powiat niż gmina lub 
powiat właściwe ze względu na jej miejsce zamieszkania, pod warunkiem 
zawarcia porozumienia pomiędzy właściwymi jednostkami samorządu 
terytorialnego”. Uchwała pozwoli – jeżeli będą wolne miejsca - na zawarcie 
porozumienia pomiędzy Miastem Jastrzębie-Zdrój a Gminą Mszana w 
przedmiocie przyjęcia do realizacji zadania publicznego, jakim jest objęcie 
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mieszkańców Gminy Mszana usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom 
Samopomocy w Jastrzębiu-Zdroju. Porozumienie nie pociąga za sobą skutków 
finansowych dla żadnej ze stron, gdyż prowadzenie i rozwój infrastruktury 
ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi jest zadaniem 
zleconym z zakresu administracji rządowej realizowanym przez gminę, w całości 
finansowanym przez budżet państwa. 

Głos zabierali: 
 Wójt M. Szymanek wyjaśnił, że temat powstał po zgłoszeniu się 

mieszkanki gminy z prośbą o rozeznanie możliwości, czy mieszkańcy 
Mszany mogą być objęci usługami świadczonymi przez jastrzębską 
placówkę. Po rozeznaniu okazało się, że jest to możliwe pod warunkiem 
spełnienia procedur – podpisania porozumienia. Stąd projekt uchwały. 
Takie usługi są przez mieszkańców oczekiwane, czego przykładem jest 
działający w Połomi Ośrodek Wsparcia, gdzie brakuje miejsc. 

Więcej głosów nie było. Do projektu nie było pytań. Przewodniczący Komisji 
poddał projekt do zaopiniowania. Głosowało 7 Radnych. Było 7 głosów „za”. 

Następnie pod dyskusję poddano temat zmiany uchwały Rady Gminy z 2019 
roku w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze.   
Związek Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Mszanie oraz Międzyzakładowa 
Organizacja Związkowa NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty w 
Wodzisławiu Śl. zwróciły się z prośbą o możliwość dokonania zmiany uchwały nr 
VIII/64/2019 Rady Gminy Mszana z dnia17 czerwca 2019 r. w sprawie ustalenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli przedszkoli 
pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze, 
polegającej na ustaleniu tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin na 
poziomie 22 (obecnie 25 godzin). Pisma związków w tej sprawie odczytał 
Przewodniczący Komisji.  Pisma stanowią załączniki nr 6 i 7 do protokołu.  

Głos w dyskusji zabierali: 
 Wójt Mirosław Szymanek zwrócił uwagę, aby radni, rozpatrując tę 

kwestię wzięli pod uwagę, że w każdym oddziale przedszkolnym w całej 
Gminie oprócz wychowawcy grupy jest również zatrudniona pomoc 
nauczyciela, co znacznie poprawia warunki i komfort pracy wychowawcy. 
Wspomniane 25 godzin pensum dla wychowawców grup mieszanych, 
które zostało ustalone w ubiegłym roku, jest zgodne z przepisami prawa i 
w różnych gminach ustalone na różnym poziomie. Być może niektóre 
okoliczne gminy ustaliły niższe pensum, np. 22 godziny, jednak nie w 
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każdym przedszkolu do każdej grupy zatrudnionych jest dwóch 
opiekunów.  

 Pani Kierownik Katarzyna Bylicka przypomniała, że wcześniej nauczyciele 
grup mieszanych mieli pensum w wysokości 22 godzin. Jednak po 
zmianie przepisów ustawodawca gminom pozostawił ustalenie godzin 
pensum. Rada Gminy ustaliła je na 25 godzi. Nauczyciele grup z samymi 
6-latkami nadal mają, zgodnie z Kartą Nauczyciela, pensum 22-godzinne. 
Gdyby Rada Gminy zdecydowała o zmniejszeniu liczby godzin nauczycieli 
z grup mieszanych, nauczyciele ci i tak pracowaliby 25 godzin 
tygodniowo, natomiast ponadnormatywne 3 godziny byłyby osobno 
płatne. Dla Gminy są to dodatkowe koszty, które nie zostały 
zabezpieczone ani w tym, ani w projekcie przyszłorocznego budżetu. 
Choć obecnie sprawa dotyczy 2 grup w Mszanie, 2 w Połomi i 1 w 
Gogołowej, nie ma pewności, czy w przyszłości nie będzie więcej grup 
mieszanych, a to pociągnie kolejne koszty. 

 Sekretarz Gminy Joanna Szymańska poinformowała, że Gmina 
przeprowadziła rozeznanie w okolicznych samorządach, z którego 
wynika, że w Godowie, Gorzycach, Marklowicach i Świerklanach pensum 
wynosi 22 godziny, w Żorach 25 godzin, a w Rydułtowach 23 godziny. 
Zwróciła również uwagę, że nie we wszystkich tych gminach jest do 
każdej grupy zatrudniona pomoc nauczyciela. Gdyby Rada Gminy chciała 
zmienić swoją uchwałę, należy się zastanowić, z jaką datą, ponieważ taka 
decyzja będzie pociągała za sobą dodatkowe skutki finansowe. 

 Głos zabrała Pani Maria Mitko, inicjatorka proponowanej zmiany. Wraz z 
Panem Arkadiuszem Gajdą skierowała do Gminy pisma na prośbę 
nauczycieli przedszkola, którzy czują się pokrzywdzeni wyższym pensum 
niż ich koledzy z grup samych 6-latków. W Przedszkolu w Mszanie jest 
grupa, w której jest 1 dziecko 5-letnie, a pozostałe 6-letnie. Wcześniej dla 
wszystkich było pensum 22 godzin, po zmianie przepisów pojawiły się 
kontrowersje w samym środowisku. Pani Mitko dodała, że zakres 
obowiązków nauczyciela, który prowadzi 6-latki i przygotowuje je do 
podjęcia obowiązku szkolnego jest znacznie większy, niż tylko opieka nad 
dzieckiem. Nauczyciel taki musi poświęcić dużo więcej czasu na 
wymagane przepisami szczegółowe diagnozy i prowadzenie zajęć 
wyrównawczych dla tych dzieci, które nie są gotowe do rozpoczęcia 
nauki w szkole. Pani M. Mitko dodała, że ręczy za to, iż dyrektorzy 
przedszkoli nie będą celowo mieszać grup, by wszyscy wychowawcy mieli 
niższe pensum. Decyzja o zmianie uchwały byłaby na pewno gestem 
docenienia ciężkiej pracy nauczycieli przedszkolnych. 

 Głos zabrał Pan Arkadiusz Gajda podkreślając, że praca nauczyciela 
przedszkola jest niedoceniana, a te panie bardzo ciężko pracują, zarówno 
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wychowując, jak i ucząc dzieci. Coraz więcej nauczycieli przedszkola chce 
przechodzić do szkół jako nauczyciele wczesnoszkolni, co wiąże się z 
lepszymi warunkami. Tymczasem są oni potrzebni w przedszkolach. Pan 
A. Gajda podkreślił, że nie ma pretensji do Gminy, która uchwaliła 
pensum na podstawie wprowadzonych przepisów, natomiast same te 
przepisy są złe. 

 Na pytanie Radnej Elżbiety Skorupa, dlaczego jest tak istotne niższe 
pensum, skoro nauczyciel w przedszkolu i tak musi wypracować 25 
godzin, Pani Sekretarz J. Szymańska wyjaśniła, że obecnie taki nauczyciel 
otrzymuje danej wysokości wynagrodzenie za 25 godzin. Po obniżeniu 
pensum otrzyma to samo wynagrodzenie za 22 godziny, a pozostałe 3 
godziny tygodniowo będą liczone jako ponadnormatywne, dodatkowo 
płatne. Dlatego zmiana uchwały będzie się wiązała z dodatkowym 
obciążeniem budżetu Gminy. 

 Radna Ewa Wawrzyczny zadała pytanie, na ile godzin są zatrudnione 
pomoce nauczyciela? 

 Pani Sekretarz wyjaśniła, że pomoc nauczyciela nie jest zatrudniana na 
podstawie przepisów Karta Nauczyciela, ale według Kodeksu Pracy. W 
naszych przedszkolach pomoce są zatrudnione na ¾ etatu. 

 Radna Celina Mizia wyraziła opinię, aby na razie nie zmieniać uchwały, 
pozostać przy tych zapisach, które obowiązują. Nowe pensum można 
wprowadzić dopiero w nowym roku szkolnym. 

 Pani Maria Mitko wyraziła opinię, że związki zawodowe, rozumiejąc, iż 
obecnie nie ma na to środków w budżecie, zgadzają się, aby wprowadzić 
zmiany od nowego roku szkolnego, czyli od września 2021. 

 Pani Kierownik Katarzyna Bylicka poinformowała, że dyskusja w tym 
temacie jest prowadzona właśnie teraz, gdyż taka zmiana musiałaby 
zostać uchwalona do kwietnia, przed tworzeniem arkuszy 
organizacyjnych dla placówek oświatowych na nowy rok szkolny. 

 Radny Roman Goik wyraził zdanie, żeby pozostawić na razie uchwałę bez 
zmian. 

 Głos zabrała Radna Beata Wieszołek, niebędąca członkiem Komisji Spraw 
Społecznych. Zawnioskowała o obniżenie pensum dla nauczycieli grup 
mieszanych, ponieważ mają oni więcej zadań związanych z 
przygotowaniem dzieci do obowiązku szkolnego. Jeśli w grupie mieszanej 
na 25 dzieci są 24 6-latki, to wyższe pensum jest dla tego nauczyciela 
krzywdzące. 

 Na zgłoszoną przez Radną Ewę Wawrzyczny propozycję, aby 
wypośrodkować i uchwalić pensum na poziomie 23 lub 24 godzin, Pani 
Sekretarz odpowiedziała, że pomysł byłby dobry, jednak nauczycielom i 
związkowcom chodzi raczej o ujednolicenie godzin, by nie było poczucia 
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niesprawiedliwości w środowisku. Przy zróżnicowaniu pensum, ci 
nauczyciele nadal będą czuć się pokrzywdzeni. 

Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w 
sprawie pozostawienia uchwały z 2019 roku bez zmian. 
Głosowało 7 Radnych. „Za” - 4 głosy, „przeciw” – 1 głos, 2 głosy „wstrzymujące 
się”. Komisja uznała, że nie należy zmieniać uchwały z 2019 roku w sprawie 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
przedszkoli pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 
młodsze. 

Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 
 Przewodniczący Komisji Rafał Bura poprosił o informacje na temat 

nowego aktu wandalizmu w ubikacjach za remizą strażacką oraz czy 
wiadomo coś o skutkach dochodzenia w sprawie niedawnego zniszczenia 
altany sołeckiej w parku w Mszanie. 

 Pan Wójt odpowiedział, że po sygnale o zniszczeniu toalet wysłał 
pracownika na miejsce. Ten stwierdził, że prawdopodobnie w nocy 
zostały uszkodzone drzwi i dozownik mydła oraz wykręcony zawór od 
kaloryfera. Sprawę zgłoszono na policję, została potraktowana jako  
wykroczenie, bo wartość szkód nie jest znaczna. Policja prowadzi 
czynności. W sprawie altany sołeckiej policja poinformowała, że 
sprawców namierzono. Trwa dochodzenie w tej sprawie. 

 Radna Elżbieta Skorupa złożyła wniosek o uwzględnienie w budżecie 
gminy środków na budowę kolejnego odcinka chodnika przy ul. 
Centralnej w Połomi, ponieważ w stronę posesji pana Tlołki występuje 
duży problem zalewania i konieczne byłoby zrobienie tam odwodnienia. 

Następnie Komisja opiniowała wnioski o Nagrodę Wójta Gminy Mszana za 
osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 
współzawodnictwie sportowym.  
Wnioski omówiła Pani Kierownik Katarzyna Bylicka. 

1) W dniu 21 września  2020 r. Pani Klaudia Mitko – mieszkanka Gminy 
Mszana - złożyła wniosek o przyznanie Nagrody w związku z zajęciem 1 
miejsca na Mistrzostwach Polski w Ju Jitsu w kategorii Gi Senior Women 
– 70 kg. Mistrzostwa odbyły się w dniach 05-06.09.2020 r. w Bochni. 

Wniosek został sprawdzony pod względem formalno-merytorycznym przez 
Kierownika AEI w dniu 27.11.2020 r. 
Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
wniosku. Głosowało 7 radnych. 7 głosów „za”.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

2) W dniu 21 września  2020 r. Pani Klaudia Mitko – mieszkanka Gminy 
Mszana - złożyła wniosek o przyznanie Nagrody w związku z zajęciem 2 



 9

miejsca na Mistrzostwach Polski w Ju Jitsu w kategorii No Gi Senior 
Women – 70 kg. Mistrzostwa odbyły się w dniach 05-06.09.2020 r. w 
Bochni. 

Wniosek został sprawdzony pod względem formalno-merytorycznym przez 
Kierownika AEI w dniu 27.11.2020 r. 
Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
wniosku. Głosowało 7 radnych. 7 głosów „za”.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

3) W dniu 05 października  2020 r. Pani Maria Zdziebło złożyła wniosek o 
przyznanie Zofii Zdziebło (córce) – mieszkance Gminy Mszana - Nagrody 
w związku z zajęciem 1 miejsca na Mistrzostwach Polski w Ju-Jitsu w 
kategorii No Gi U16, w. 63 kg. Mistrzostwa odbyły się w dniach 05-
06.09.2020 r. w Bochni. 

Wniosek został sprawdzony pod względem formalno-merytorycznym przez 
Kierownika AEI w dniu 27.11.2020 r. 
Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
wniosku. Głosowało 7 radnych. 7 głosów „za”.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

4) W dniu 05 października  2020 r. Pani Maria Zdziebło złożyła wniosek o 
przyznanie Zofii Zdziebło (córce) – mieszkance Gminy Mszana - Nagrody 
w związku z zajęciem 2 miejsca na Mistrzostwach Polski w Ju-Jitsu w 
kategorii  Gi U16, w. 63 kg. Mistrzostwa odbyły się w dniach 05-
06.09.2020 r. w Bochni; 

Wniosek został sprawdzony pod względem formalno-merytorycznym przez 
Kierownika AEI w dniu 27.11.2020 r. 
Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
wniosku. Głosowało 7 radnych. 7 głosów „za”.  
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

Punkt 7. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rafał Bura 
podziękował członkom Komisji za rok wspólnej pracy i złożył życzenia 
świąteczne.  
Następnie Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Spraw Społecznych.  
 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 
/-/ Rafał Bura 

 
Protokołowała:  
/-/ Mirosława Książek-Rduch  
  
 


